

《单词百科:understanding是什么意思?understanding怎么发音?understanding的解释和用法》

英语单词understanding是什么意思?understanding怎么读?understanding怎么发音?简答网为您整理了understanding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



understanding怎么读

understanding的读音:[nd stænd ŋ]

understanding的意思

- 1、n.了解;理解;互相理解;协议;领会;
- 2、adj.善解人意的;

understanding的相关词组

- 1、common understanding 共识;
- 2、mutual understanding and mutual accommodation 互谅互让;
- 3、mutual understanding [法] 互相谅解;
- 4、Memorandum of Understanding 谅解[协议];
- 5、on the understanding that 如果;
- 6、memorandum of understanding 谅解[协议];

understanding的近义词

- 1、accepting v.接受(accept的现在分词);领受;承担责任;承兑;
- 2、accord n.协议;条约; (色彩的) 协调;和解协议;
- 3、accordance n.一致;和谐;按照;依据;
- 4、acquaintance n.相识的人 , 熟人;相识;对...有了解;知识 , 心得;
- 5、acumen n.敏锐; 聪明;渐尖头;短刺;

understanding的双语例句

- 1、Education and experience breed a breadth of vision and understanding to him.

教育和经历使他眼界开阔.

- 2、Both sides consider it desirable to further the understanding between the two peoples.

双方认为增进两国人民之间的了解是可取的.

- 3、I stumbled across an extremely simple but very exact method for understanding where my money went.

我意外发现了一个非常简单却能精确了解我所花钱去向的方法。

- 4、Scientists provided the key to understanding the genetic code that determines every bodily feature.

科学家们找到了破解决定各种身体特征的遗传密码的密钥。

5、Do you have [find] any difficulty in understanding spoken English?

你听懂英语有困难吗？

6、His research has contributed enormously to our understanding of this disease.

他的研究对我们认识这一疾病贡献很大。

7、The bottom line, he said, is that altruism may rely on a basic understanding that others have motivations and actions that may be similar to our own.

他说，
底线是利他主义可能是基于这样的基本认识：别人也有和我们自己近似的动机和行为。

8、This argument aimed at the understanding rather than the emotions.

这场辩论针对的是理解而不是感情。

9、They have to have a basic understanding of computers in order to use the advanced technology.

要想利用先进技术，他们必须先对计算机有个基本的了解。

10、Thorne nodded his understanding, smiling benevolently.

索恩会意地点点头，慈爱地微笑着。

11、They have begun dialogues to promote better understanding between both communities.

双方已经开始了对话，以增进两个社群间的彼此了解。

12、There is an unspoken understanding that Hugh will be in charge while Jeanne is away.

大家有了默契，珍妮不在的时候由休来负责。

13、David said nothing, but simply nodded, as if understanding perfectly.

戴维什么都没说，只是点点头，好像完全理解了。

14、The greatest challenge for the Americans is understanding the mindset of Eastern Europeans.

对于美国人来说，最大的挑战在于理解东欧人的思维方式。

15、Kevin had treatment on the understanding that he would attempt to overcome his drinking problem.

凯文接受了治疗，但条件是他要努力克服自身的酗酒问题。

16、The book shows only a superficial understanding of the historical context.

这部书表现出对历史背景肤浅的理解。

17、The committee has little or no understanding of the problem.

委员会对这个问题了解不多或根本不了解。

18、We must have a clear understanding of the problem.

我们对这一问题必须有一个清醒的认识。

以上是简答网为您整理的understanding怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于understanding的用法、understanding的释义、understanding的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/understanding>